
Vragen Rijswijks Belang Station Rijswijk:

Wanneer beginnen de werkzaamheden die in de halfjaarsrapportage 2022 verantwoord zijn? 
(€663.000,-)

U geeft aan in uw beantwoording eigenaar van het station te zijn.

Waarom wordt er niet schoongemaakt?

Wanneer bent u dat van plan?

(Ingang Eisenhowerlaan)

Heeft u gezien hoe het station er nu bijstaat?

Bent u het met de fractie van Rijswijks-Belang eens dat het station een visitekaartje hoort te zijn?

Met vriendelijke groet,

Marc Weterings

Fractievoorzitter Rijswijks-Belang


